
ZÁPIS č. 3/1999 (99) 
ze zasedání Akademického senátu VUT konaného dne 7. prosince 1999 

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 
 
Přítomni:   viz presenční listina (celkem 27 senátorů) 

Hosté:   rektor Vavřín, kvestor Černý 
 
PROGRAM: 
1. Kontrola zápisů z minulých zasedání AS VUT 
2. Projednání navržené účelové dotace pro FaVU 
3. Projednání návrhu algoritmu rozdělení mimořádného příspěvku do základní dotace 
4. Informace rektora o stavu realizace dřívějšího rozhodnutí AS  VUT ve věci odměňování 

senátorů 
5. Projednání návrhů delegátů VUT do Rady vysokých škol 
6. Projednání předložených návrhů vnitřních předpisů fakult 
7. Různé 
 
 
Ad 1) Kontrola zápisů z minulých zasedání AS VUT 
K zápisům z jednání AS VUT ze dne 12. listopadu a 23. listopadu 1999 nebyly vzneseny 
žádné připomínky. 
 
 
Ad 2) Projednání navržené účelové dotace pro FaVU 
Kvestor Černý úvodem provedl srovnání finančních prostředků přidělených FaVU v r. 1996, 
1997 a 1998. Dále sdělil AS VUT výši finančních prostředků přidělených FaVU v letošním 
roce - celková výše dotace činila 10 862 tis. Kč (bez korekce 716 tis. Kč, jejíž uvolnění 
schválil senát s podmínkou). Ekonomické oddělení rektorátu zpracovalo kvalifikovaný odhad 
očekávaného hospodářského výsledku FaVU, který předpokládá ztrátu ve výši asi 1 320 tis. 
Kč. Kvestor navrhl uvolnit částku 716 tis. Kč a zbývající část překročení finančních 
prostředků krýt bezúročnou půjčkou z rezervního fondu kvestora, kterou FaVU musí vrátit.  
Návrh kvestora uvolnit částku 716 tis. Kč, kterou předcházející senát podmínil schválením 
dlouhodobého záměru FaVU (usnesení UAS 3 z jednání AS VUT ze dne 6. dubna 1999), byl 
senátory dlouho diskutován. Členové AS VUT, kteří pracovali v senátu i v minulém funkčním 
období a byli obeznámeni s problematikou FaVU, konstatovali, že vzhledem ke způsobu 
hospodaření, o kterém byli ze strany rektora a kvestora vícekrát informováni, překročení 
rozpočtu FaVU předpokládali. Dle jejich názoru fakulta, která nectí svá rozpočtová pravidla, 
by za to měla nést důsledky. 
V diskusi vystoupili Ing. Kozák, Doc. Münsterová, Doc. Lhotáková, Ing. Mašek, Mgr. Božek, 
Doc. Zbořil a Dr. Popela. Jejich připomínky se týkaly zejména toho, jakým způsobem by 
FaVU měla vrátit poskytnutou půjčku, neboť se domnívají, že navrácení finančních 
prostředků je nereálné. Dr. Popela navrhoval zvažovat konkrétní způsoby metodické pomoci 
FaVU při hospodaření s finančními prostředky. 
Doc. Münsterová informovala nové členy AS  o předešlých jednáních AS VUT ve věci FaVU 
a sdělila svoji domněnku, že velký podíl viny na současné situaci nese AS FaVU, který 
neplnil svoji funkci a nekorigoval rozhodnutí děkana. Naději vidí ve společných jednáních AS 
VUT se členy akademické obce FaVU a navrhla, aby se před lednovými volbami AS FaVU  
společné setkání uskutečnilo.  
Rektor Vavřín informoval o výsledcích evaluace FaVU. K posouzení předložených materiálů 
FaVU byli vyzváni Prof. Milan Knížák (Národní galerie, bývalý rektor AVU), Mgr. ak. mal. 
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Petr Lysáček (Ostravská univerzita), Prom. hist. Jiří Ševčík, CSc.(AVU Praha), PhDr. Pavla 
Pečinková, CSc.(VŠUP Praha). Z ekonomického hlediska zpracoval posouzení předložených 
materiálů FaVU ředitel odboru financování vědy a VŠ MŠMT ČR Ing. Kopřiva. 
Doc. Novotný sdělil, že vztah VUT a FaVU se blíží „hře s nulovým koncem“, kdy oba 
prohrávají; ani „výhra jednoho není žádoucí“, jedině postupný konstruktivní kompromis jak 
ze strany rektora, tak děkana FaVU. Domnívá se, že kritika FaVU je mnohdy oprávněná 
(ekonomika a komunikace), ale na druhé straně se nezdají v pořádku mnohdy paušální 
odsudky i forma prezentace. Rektor Vavřín má v mnoha směrech pravdu, přesto však jsou 
jeho informace filtrovány. K výsledkům evaluace FaVU byly zpracovány posudky vyžádané 
děkanem FaVU od Prof. Pavla Büchlera, Vlasty Čihákové – Noshiro, Juraje Bartusze, Prof. 
Kurta Gebauera, Prof. Miloše Šejna, Prof. Rudolfa Fily, Doc. Dr. Jindřicha Vybírala, Prof. 
Rudolfa Sikory, Doc. Stanislava Zippe, se kterými by se měl AS VUT seznámit. Autoři těchto 
posudků mají stejně hodnotná jména jako autoři posudků, které předložil pan rektor. 
Východisko z patové situace, tj. pohyb ke kvalitní komunikaci mezi fakultou a školou závisí 
na AS FaVU, který pracuje podle osobností, které byly právoplatně zvoleny. Plánované volby 
(leden – únor 2000) jsou další příležitostí: pro všestrannou informovanost Doc. Novotný vítá 
návrh Doc. Münsterové na společné zasedání AS VUT a celé akademické obce FaVU. Aby 
pokrok byl vůbec možný, požádal Doc. Novotný členy AS VUT, aby i přes vyslovenou 
kritiku hlasovali pro návrh kvestora, aby byla uvolněna přiznaná částka 716 tis. Kč a 
eventuálně další finanční rozdíl byl kryt z rezervy kvestora jako návratná půjčka.  
Senátoři nejprve vyslovili souhlas s návrhem Doc. Novotného na společné zaslání posudků 
a Dlouhodobého záměru FaVU - všechny materiály budou rozeslány členům AS VUT spolu 
se zápisem z dnešního zasedání AS VUT. 
Dále senátoři diskutovali o tom, zda FaVU splnila podmínku danou usnesením UAS 3 ze dne 
6. 4. 1999. Mgr. Božek sdělil, že dle zákona o VŠ schvaluje dlouhodobý záměr fakulty 
vypracovaný v souladu s dlouhodobým záměrem veřejné vysoké školy po projednání ve 
vědecké radě fakulty akademický senát fakulty. Doc. Zbořil vznesl připomínku, že 
dlouhodobý záměr FaVU, který byl schválen AS FaVU dne 11. 6. 1999, svým obsahem 
nevychází z dlouhodobého záměru VUT. Mgr. Božek odpověděl, že dlouhodobý záměr FaVU 
byl schválen AS FaVU dříve, než byl vypracován dlouhodobý záměr VUT (schválený AS 
VUT v říjnu 1999) a že zákon neřeší kompetence AS nebo jiného orgánu školy ve věci 
dlouhodobého záměru fakulty. Senátoři souhlasili s připomínkou Mgr. Božka. Tímto 
výkladem byla podmínka usnesení UAS 3 ze dne 6. dubna 1999 splněna a předseda AS VUT 
Doc. Zbořil proto podal následující návrh na usnesení. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT bere na vědomí schválení dlouhodobého záměr FaVU a konstatuje, 
že přestože není zpracován v souladu s dlouhodobým záměrem VUT, je jeho schválením 
splněna podmínka usnesení UAS 3 ze dne 6. dubna 1999 pro uvolnění účelové dotace pro 
FaVU ve výši 716 tis. Kč. Kdo souhlasí s tímto usnesením? 
(Hlasování nebyli přítomni Doc. Lhotáková, Doc. Münsterová a Bc. Padyšák). 
Hlasování: 
Pro - 19 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování - 4 hlasy 
Usnesení bylo přijato. 
UAS 1 
Akademický senát VUT vzal na vědomí schválení dlouhodobého záměr FaVU a konstatoval, 
že přestože není zpracován v souladu s dlouhodobým záměrem VUT, je jeho schválením 
splněna podmínka usnesení UAS 3 ze dne 6. dubna 1999 pro uvolnění účelové dotace pro 
FaVU ve výši 716 tis. Kč. 
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Hlasování o návrhu poskytnutí bezúročné návratné půjčky z rezervy kvestora na pokrytí 
dalšího překročení přidělených  finančních prostředků FaVU: 
Kdo souhlasí s návrhem, aby zbývající část překročených finančních prostředků FaVU byla 
uhrazena z rezervy kvestora formou návratné bezúročné půjčky? 
Pro - 24 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdržel se hlasování - 2 hlasy 
UAS 2 
Akademický senát VUT schválil poskytnutí návratné bezúročné půjčky z rezervy kvestora na 
pokrytí dalšího překročení přidělených finančních prostředků FaVU.  
 
Senátoři požádali kvestora, aby připravil smlouvu o půjčce mezi FaVU a VUT. Na nejbližší 
zasedání AS VUT po upřesnění konečné výše ztráty FaVU bude pozván děkan Ruller, aby 
seznámil senátory se svými představami, jak bude FaVU tuto půjčku splácet.  
 
 
Ad 3) Projednání návrhu algoritmu rozdělení mimořádného příspěvku do základní 
           dotace 
Kvestor Černý informoval AS VUT o tom, že dle předběžné zprávy z MŠMT ČR bude 
zůstatek v základní dotaci ukazatel B kapitoly 333 „Nespecifikované institucionální 
prostředky na výzkum a vývoj“ rozdělen mezi jednotlivé veřejné vysoké školy normativní 
metodou podle objemu tohoto ukazatele na rok 1999. Očekávaná výše mimořádné dotace pro 
VUT je 3 597 tis. Kč. Kvestor předal členům ekonomické komise AS VUT návrh algoritmu 
na rozdělení tohoto mimořádného příspěvku. 
Následovala krátká přestávka, během které se sešla ekonomická komise AS VUT. Po 
ukončení přestávky se k návrhu algoritmu vyjádřil Ing. Kozák, který byl členy EK AS VUT 
zvolen za předsedu této komise. Vzhledem k tomu, že návrh odpovídá rozdělení prostředků 
pro vědu a výzkum dle materiálu „Rozdělení státní dotace neinvestičních prostředků na rok 
1999“ schváleného AS VUT dne 6. 4. 1999, doporučila EK AS VUT jeho schválení. 
Připomínky ze strany členů AS VUT nebyly vzneseny a proto bylo přistoupeno k hlasování o 
schválení předloženém návrhu. 
Hlasování: 
Doc. Zbořil vznesl dotaz, kdo je pro přijetí předloženého návrhu? 
Pro - 26 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování - 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 
UAS 3 
Akademický senát VUT schválil kvestorem předložený návrh algoritmu rozdělení 
mimořádného příspěvku do základní dotace.  
 
!"Dále kvestor Černý informoval o jednáních probíhajících ve věci nového algoritmu 

rozdělení finančních prostředků vysokým školám (dle nového VŠ zákona), který se bude 
odlišovat od algoritmu současného. Rektor a kvestor doporučují vyčkat s tvorbou rozpočtu 
VUT na rok 2000 do té doby, dokud nebudou známy výsledky jednání a dokud nebude 
zmíněný algoritmus jasně stanoven.  

!"Kvestor seznámil senátory s podrobnou analýzou aktuálního stavu čerpání interních 
fondů, které jsou letos již téměř vyčerpány. V případě nedočerpání některého z fondů, 
navrhl kvestor převést zůstatek do fondu odpisů, kde chybí asi 25 mil. Kč.  
Ing. Kozák připomněl svůj návrh na změnu metodiky rozdělování odpisů při tvorbě 
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rozpočtu na rok 2000 spočívající v tom, aby odpisy platili pouze ti, kteří příslušný majetek 
mají v nájmu. 
Hlasování o převedení případných zůstatků interních fondů do fondu odpisů: 
Kdo souhlasí s tím, aby případné zůstatky interních fondů byly převedeny na dokrytí 
odpisů? 
Pro - 26 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 
UAS 4 
Akademický senát VUT schválil převedení případných zůstatků interních fondů do fondu 
odpisů.  

  
!"Ing. Kozák vznesl dotaz na plány vedení VUT s budovou na Kounicově 67a. Kvestor 
Černý odpověděl, že další využití budovy na Kounicově 67a bylo projednáváno na 
kolegiu rektora. KR přijalo názor, že ceny nemovitosti se nyní pohybují na minimu a 
proto nemá smysl je prodávat. Tato budova bude pronajímána a ekonomicky zužitkována 
tak, aby byla co nejvíce finančním přínosem pro VUT. 

 
Vzhledem k tomu, že senátoři již neměli na kvestora Černého další dotazy, rozloučil se s nimi 
a popřál všem hezké prožití Vánočních svátků.  
 
 
Ad 4) Informace rektora o stavu realizace dřívějšího rozhodnutí AS  VUT  ve věci 
          odměňování senátorů 
Rektor Vavřín sdělil, že s usnesením AS VUT seznámil na KR děkany fakult, kteří tento 
návrh nepřijali. Rektor nemůže zasahovat do systému odměňování členů AS fakult. Pokud se 
týká AS VUT, rektor jednoznačně navrhuje, aby nové vedení VUT návrh zohlednilo tím 
způsobem, že v rámci vyčlenění prostředků celoškolského rozpočtu bude pamatováno na 
pravidelné odměňování členů AS VUT - o výši této částky nechť rozhodne nové vedení VUT. 
Mgr. Božek navrhl odměňování členů AS VUT řešit novelou vnitřního mzdového předpisu. 
Rektor sdělil, že návrh novely vnitřního mzdového předpisu připraví na nejbližší zasedání AS 
VUT po projednání s děkany fakult.  
Poté se rektor Vavřín rozloučil se členy AS VUT, popřál jim hezké Vánoce, bohatého Ježíška 
a v novém roce 2000 hodně spokojenosti a radosti. 
 
 
Ad 5) Projednání návrhů delegátů VUT do Rady vysokých škol 
Doc. Zbořil seznámil senátory s návrhy delegátů do Rady vysokých škol, které předložily 
akademické senáty fakult: 
Fakulta elektrotechniky a informatiky: 
Doc. Ing. Vladimír Podroužek, CSc. – delegát do sněmu RVŠ za fakultu, doporučen pro 
funkci předsedy/člena ekonomické komise. 
Fakulta architektury: 
Ing. RNDr. Milan Kynčl – delegát do sněmu RVŠ za fakultu, doporučen pro funkce 
předsedy/člena legislativní komise, oborové sekce pro VŠ knihovny a pracovní komise pro 
vnější a zahraniční styky.  
Fakulta chemická: 
Doc. Ing. Jaroslav Fiala, CSc. – delegát do sněmu RVŠ za fakultu, doporučen pro funkci 
předsedy/člena oborové sekce pro VŠ knihovny. 
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Fakulta podnikatelská: 
PhDr. Iveta Šimberová – delegátka do sněmu RVŠ za fakultu, doporučena pro funkci 
předsedy/člena ekonomické komise. 
Fakulta technologická: 
Doc. Ing. Stanislav Kafka, CSc. – delegát do sněmu RVŠ za fakultu, doporučen pro funkci 
předsedy/člena komise pro vědeckou činnost. 
Fakulta managementu a ekonomiky ve Zlíně: 
PhDr. Ing. Aleš Gregar, CSc. – delegát do sněmu RVŠ za fakultu, doporučen pro funkci 
předsedy/člena komise pro vzdělávací činnost. 
 
Akademické senáty FAST, FSI a FaVU doposud návrhy nepředložily. Doc. Novotný sdělil, že 
AS FaVU schválil za svého delegáta do RVŠ Doc. Ondračku. Zástupci FAST a FSI sdělili, že 
AS FAST a FSI budou zasedat v tomto týdnu, schválené návrhy delegátů budou zaslány 
tajemnici AS VUT Cardové tak, aby mohly být co nejdříve odeslány Radě VŠ.  
AS VUT konstatoval, že návrhy delegátů do RVŠ z fakult jsou v kompetenci AS fakult, proto 
akceptoval všechny výše uvedené návrhy, včetně dodatečně předložených návrhů AS FAST, 
FSI a FaVU. 
 
PROJEDNÁNÍ NÁVRHU DELEGÁTŮ DO STUDENTSKÉ KOMORY RVŠ 
Studentská komora AS VUT zvolila za svoji delegátku do SK RVŠ Marii Kubíčkovou 
(FAST) a jako náhradníka Ing. Lukáše Výlupka (FaME). 
 
PROJEDNÁNÍ NÁVRHŮ DELEGÁTŮ DO SNĚMU A PŘEDSEDNICTVA RVŠ 
Z pléna AS VUT bylo vzneseno pět návrhů delegátů, Mgr. Božek a Ing. Kozák kandidaturu 
nepřijali. Volba byla  provedena z následujících tří návrhů: 
1. Prof. Ing. Jaroslav Balátě, DrSc. (FT) 
2. Ing. Ivan Mašek, CSc. (FCH) 
3. Doc. Ing. Eva Münsterová, CSc. (FSI) 
Navržení kandidáti byli voleni členy komory akademických pracovníků AS VUT tajnou 
volbou.  
Výsledek hlasování: 
16 platných  
1 neplatný hlas 
Prof. Balátě - získal 11 hlasů 
Ing. Mašek – získal 9 hlasů 
Doc. Münsterová -  získala 12 hlasů 
Delegáty do Rady VŠ byli zvoleni Doc. Ing. Eva Münsterová, CSc. (FSI) a Prof. Ing. Jaroslav 
Balátě, DrSc (FT).  
Vzhledem k tomu, že v roce 2000 dojde k odpojení zlínských fakult od VUT a vznikne 
samostatná zlínská vysoká škola, bylo navrženo, aby Ing. Mašek byl považován za zvoleného 
náhradníka, který se po zřízení vysoké školy ve Zlíně stane automaticky delegátem komory 
akademických pracovníků AS VUT v RVŠ. O tomto návrhu bylo členy komory 
akademických pracovníků hlasováno. 
Hlasování: 
Kdo souhlasí s tím, že Ing. Ivan Mašek, CSc. byl zvolen jako náhradník za delegáta RVŠ, 
který se po zřízení samostatné vysoké školy ve Zlíně stane platným delegátem komory 
akademických pracovníků AS VUT ve sněmu Rady vysokých škol? 
Pro – 15 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 1 hlas 
Návrh byl schválen.  
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UAS 5 
Komora akademických pracovníků AS VUT schválila Ing. Ivana Maška, CSc. jako 
náhradníka za delegáta RVŠ. Ing. Mašek se po zřízení samostatné vysoké školy ve Zlíně stane 
platným delegátem VUT ve sněmu Rady vysokých škol místo Prof. Balátě. 
 
Dále byl předložen návrh delegování Doc. Münsterové za členku předsednictva RVŠ 
(hlasovala komora akademických pracovníků AS VUT). 
Hlasování: 
Pro - 15 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování - 1 hlas 
UAS 6 
Komora akademických pracovníků AS VUT schválila delegování Doc. Münsterové za členku 
předsednictva RVŠ. 
 
Předseda Doc. Zbořil a Dr. Popela podali návrh na delegování Doc. Münsterové do funkce 
místopředsedkyně RVŠ. O tomto návrhu bylo hlasováno všemi přítomnými členy AS VUT. 
Hlasování: 
Pro - 24 hlasů  
Proti - 0 hlasů 
Zdržel se hlasování - 2 hlasy  
Návrh byl schválen. 
UAS 7 
Akademický senát VUT schválil delegování Doc. Ing. Evy Münsterové, CSc. do funkce 
místopředsedkyně Rady vysokých škol. 
 
Prof. Balátě byl navržen do pracovní komise pro vědeckou činnost se zaměřením na technické 
vysoké školy. O tomto návrhu bylo hlasováno všemi přítomnými členy AS VUT. 
Hlasování: 
Pro – 25 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování - 1 hlas  
UAS 8 
Akademický senát VUT schválil delegování Prof. Ing. Jaroslava Balátě, DrSc. do funkce 
člena pracovní komise pro vědeckou činnost se zaměřením na technické vysoké školy. 
(Z dalšího jednání se omluvila Doc. Glosová) 
 
 
Ad 6) Projednání předložených návrhů vnitřních předpisů fakult 
Fakulta podnikatelská předložila návrh Stipendijního řádu, který byl rozeslán členům AS 
VUT dne 25. listopadu 1999 E-mailem. K návrhu se vyjádřil Mgr. Božek, který byl určen 
zpravodajem vnitřních předpisů FP.  
Mgr. Božek projednal své připomínky k předloženému návrhu s předsedou AS FP Ing. 
Ondrákem.  Opravené znění řádu obdržel Mgr. Božek od Ing. Ondráka dne 6. prosince 1999, 
ale i v této verzi provedl několik formálních úprav, které zatím s předkladatelem neprojednal. 
Takto upravený materiál předal na dnešním zasedání členům AS VUT.  
Dle vyjádření Mgr. Božka je předložený návrh v souladu se zákonem o VŠ a s vnitřními 
předpisy VUT, navržené úpravy jsou pouze formálního rázu a proto jej doporučuje 
podmíněně schválit. Mgr. Božek úpravy projedná s Ing. Ondrákem a konečné znění bude 
rozesláno všem členům AS VUT. Pokud k němu ze strany AS VUT nebude vznesena žádná 
připomínka, bude Stipendijní řád FP schválen. 
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Návrh na usnesení: 
AS VUT schvaluje podmíněně předložený návrh Stipendijního řádu Fakulty podnikatelské 
s tím, že po projednání připomínek s předkladatelem bude konečné znění rozesláno členům 
AS VUT, kteří budou mít lhůtu 14 dní na vznesení připomínek. Pokud nebudou žádné 
připomínky vzneseny, bude tento předpis schválen. 
Hlasování: 
Pro – 26 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 
UAS 8 
AS VUT schvaluje podmíněně předložený návrh Stipendijního řádu Fakulty podnikatelské 
s tím, že po projednání připomínek s předkladatelem bude konečné znění rozesláno členům 
AS VUT, kteří budou mít lhůtu 14 dní na vznesení připomínek. Pokud nebudou žádné 
připomínky vzneseny, bude tento předpis schválen. 
 
 
Ad 7) Různé 
!"Student Jaroslav Švec se vzdal funkce tiskového mluvčího. Studentská komora AS VUT 

navrhla na tuto funkci Ing. Petru Dufkovou. O tomto návrhu bylo hlasováno. 
Hlasování: 
Pro – 25 hlasů 
Proti – 0 hlasů  
Zdržel se hlasování - 1 hlas 
UAS 9 
Akademický senát VUT schválil za tiskovou mluvčí AS VUT místo studenta Jaroslava 
Švece studentku doktorského studia Ing. Petru Dufkovou (FCH). 

!"Doc. Münsterová podrobně informovala o uskutečněné schůzce pracovní komise AS VUT 
ve věci žádosti Tomáše Tuče o přezkoumání regulérnosti průběhu voleb na FaVU se členy 
volební komise FaVU pro volby do AS VUT a místopředsedou AS FaVU, která se 
uskutečnila dne 1. 12. 1999 v prostorách FCH. Zpráva pracovní komise AS VUT bude 
zaslána senátorům před jednáním AS VUT, na kterém budou výsledky šetření 
projednávány.  

 
Na závěr popřál předseda AS VUT Doc. Zbořil všem senátorům spokojené prožití Vánočních 
svátků a do nového roku 2000 mnoho zdraví, štěstí a pracovních úspěchů.  
 
 

Příští zasedání Akademického senátu  VUT se bude konat v úterý dne 11. ledna 2000 
v 8:00 hodin v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 

 
 
 
 
 

   Jaroslav Švec, v. r.                       Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r. 
předseda studentské komory AS VUT                předseda AS VUT v Brně 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
 


